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Abstract (en)
The ski has a ski body (2) with a shovel region (3) forming a front end (2.1) of the ski body, and a rearward ski body section (4) forming a rearward
end (2.2) of the ski body. Maximum breadth (b1) of the ski body in the shovel region is larger than maximum breadth of the ski body at the rearward
ski body section. Maximum breadth (b2) of the rearward ski body section is larger than smallest breadth (b3) of the ski body in the tail ski body
section. Difference between the maximum breadth in the shovel region and the maximum breadth of the rearward ski body section amounts to 25 to
31 units.

Abstract (de)
Ski, insbesondere Abfahrtski mit einem Skikörper (2) mit einem ein vorderes Ende (2.1) des Skikörpers bildenden Schaufelbereich (3), mit
einem das rückwärtige Ende (2.2) des Skikörpers bildenden rückwärtigen Skikörperabschnitt (4) sowie mit einem dazwischen liegenden
Skikörperlängsseiten (2.3) bildenden taillierten Skikörperabschnitt (5), wobei die maximale Breite (b1) des Skikörpers im Schaufelbereich (3) größer
ist als die maximale Breite (b2), die der Skikörper am rückwärtigen Skikörperabschnitt (4) aufweist, und die maximale Breite (b2) des rückwärtigen
Skikörperabschnitts größer ist als die kleinste Breite (b3) des Skikörpers im taillierten mittleren Skikörperabschnitt.
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